
Vzkazy od rodičů: 
  
Děkujeme a ať se vám daří, jste skvělý sehraný tým!  

Chtěli bychom jako rodiče poděkovat za vše, co pro děti v rámci vzdělávání na vaší škole děláte a to s 
láskou a porozuměním. Syn na vaši školu přestoupil z malé rodinné školy a i přes naše obavy vše zvládl 
skvěle a naučil se přirozeně tolerovat a spolupracovat se svými spolužáky, kteří jsou příslušníky romského 
etnika. Ostatně vaše včerejší vystoupení v rámci projetu silní bez násilí byla jedna velká nádhera = nadšení 
žáků i učitelů včetně paní ředitelky, spolupráce a výkony všech aktérů a hlavně záměr, který si ty děti z 
toho odnesou. Velké díky a mnoho úspěchů a sil do vaší další práce přejí spokojeni rodiče.  

Nedaří se individuální přístup a zprostředkování prožitku u dětí, zacílení na silné stránky. Chybí finanční 
motivace vyučujících.  

Velice oceňuji práci paní učitelky Stráňavové, která k dětem a jejich vzdělávání přistupuje s 
profesionalitou, empatií a inovativním pohledem na výuku.  

Zachovat pro učení mladé moderní lektory angličtiny. Se staršími učiteli angličtiny nemám dobré 
zkušenosti z jiné školy (ZŠ Spartakovců) 

Jako rodič jsem se školou spokojená. S učiteli komunikuji, jsme v kontaktu... 

Děláte svou práci dobře. 

Jste úžasní pedagogové a jsem moc ráda že jsem dceři vybrala tuto školu. Moc vám za vše děkuji  

Ráda bych vzkázala, že moc děkujeme za veškerou práci, snahu, trpělivost a čas věnovaný dětem a to jak v 
rámci školní výuky, tak i v mimoškolních aktivitách a akcích. Lepší školu jsme pro své děti vybrat nemohli! 
Pěkný den:-) 

Díky za skvělý školní rok! 🍀 

Další rok plný hezkých akcí a milých vzpomínek, díky!🌞 

Když jsem vybírala ZŠ pro svého syna ZŠ Dětská mě velmi oslovila a líbila se mi svými aktivitami. Jsem ráda, 
že byl syn přijat, ikdyz nebyla naše spádová. Syn je ve škole velmi spokojený a své rozhodnutí pro tuto 
školu bych neměnila. 

chtělo by se zaměřit na šikanu, kterou vedení školy nechtělo rešit, až po urgování několika maminek se to 
začalo rešit. Šatna v družině je neustále otevřená dokořán a krade se tam..opět řešeno až na několikaté 
tázání zda to budou řešit...... 

Vynikající škola. 

Naprostá spokojenost. Skvělý sehraný tým pedagogů, který spolu s vedením vytváří úžasné klima celé 
školy.  

Děti ze třídy mého dítěte (i mé dítě) se "bojí" paní asistentky a paní učitelky angličtiny. Špatně na pondělí 
spí, má bolesti břicha a hlavy bez nějakého zjevného důvodu. Dle mého názoru strach do vzdělávacího a 
formovacího procesu v prostředí školy nepatří.  

. 

Dobrý den, dcera Radka Malčíková přešla na ZŠ Dětská ze ZŠ Komenského před necelými 2 lety tak, aby 
byla součástí "sportovní " v jejím případě plavecké třídy. Radka se rychle zapracovala do třídy a s paní 
učitelkou třídní, tedy s paní Straňávovou máme dobrý vztah my rodiče a zejména dcera. Dcera je 
spokojená se změnou a na Dětské se jí líbí. Líbí se mi akce pořádané školou: Noc Vědců na VŠB, Silní bez 
násilí, Lyžařské kurzy, Výlety, Fajne, Házená, Atletika, Jarmark v červnu a k Vánocům.....to je co si 
vzpomenu. Napadá mě, zda by nebylo dobré např 1x měsíčně mít vyúku v podmínkách jako to bylo během 
Covidu tak, aby si obě strany tuto formu vyuky uchovaly jako jinou možnou formu výuky. Děkuji Petr 
Malčík 

Jste skvělí!!! 

Nevím proč rodiče, co jsou v nouzi nemohou využít proplacení obědu ve škole. Proč škola není zapojena 
do tohohle a tím pádem nemohou všechny děti chodit do školní družiny. 

Jsem ráda že moje dcera navštevuje tu to školu 
Je to skvělá škola, a já jsem moc ráda že moje dítě chodí do teto školy! Je to nejlepší škola na světě!) 

Uvítali bychom renovaci příp. výměnu dveří tříd, opravu oprýskaných zdí a celkovou estetizaci chodeb a 
společných prostor, více vyzdobené třídy na II. st., skříňky ve třídách nebo úložné prostory. Celkově oživit 
a zmodernizovat "ošuntělý" vzhled vnitřních prostor školy.   



Chtěla bych pochválit paní ředitelku za komunikaci s rodiči. 

Paní učitelka Mižičová je jednička.  

Děkuji za všechnu dosavadní práci. 

 


